
tatges socials i convocava el concurs de la 
futura sala esportiva que s'ha de construir al 
costat de pavelló polisportiu. El sociòleg 
Salvador Cardús tela una anàlisi de la politi-
ca de joventut en una xerrada a la Fábrica, 
organitzada per Independents-ERC, mentre 
els veins de La Campinya denunciaven que 
no reblen correspondència des de principis 
de gener. Correus confirmava el problema i 
anunciava que durant el 2003 el local de 
Correus es podría traslladar al Rieral en una 
seu més àmplia. A mitjan febrer Indepen-
dents-ERC donava a conèixer el seu cap de 
llista per a les eleccions municipals del mes 
de maig. Era l'historiador Jaume Danti, que 
substituía a Jordi Sala al capdavant de la 
fo rmado. Una exposició a la Fábrica 
mostrava una trentena de cases en miniatu-
ra, obra del paleta jubilât Joan Serrât. A més 
de CiU, PSC, Independents-ERC i el PP 
sorgia la noticia que una cinquena candi-
datura podría concórrer ais comicis del 25 
de maig. Es tractava d'lniciativa per 
Catalunya - Verds (ICV), que finalment no 
es va presentar. A finals de febrer, la calço-
tada popular superava el rècord de públic i 
caiçots establert el 2002. L'onzena edició 
d'aquesta festa apiegava 800 persones, que 
van consumir poc més de 14.000 caiçots. 

Esports fehrer / Començava la se-
gona volta per al Fútbol Sala i la majoria d'e-
quips del Club Esportiu Santa Eulalia. Al 
Club Esportiu hi havia canvis a la banqueta. 
El técnic del primer equip Ricard Tetas pre-
sentava la seva dimissió irrevocable davant 
la important davallada de joc i résultats. El 
substituía Joan Galiano. Mentrestant, l'en-
trenador de l'Amateur, Claudi Olivan, també 
deixava el càrrec que assumien els matei-
xos jugadors. Finalment, l'anomenada Pla-
taforma per la Promoció de l'Esport a la Valí 
del Tenes organitzava una acte en reconei-
xement a les entitats i ais esportistes de la 
Mancomunitat, que comptava amb la pre-
sència del vicepresident del Comité Olimpie 
Espanyol, Santiago Fisas. 

La rierada al seu pas pel guai de Sant Isidre. 

Març / A principis de mes el riu Tenes es 
desbordava parcialment al barri de Sant 
Isidre 1 al costat del poligon can Magre. Tot 1 
això no hi havia cap incident destacable. El 
SET Informa explicava que es vivía un dels 
mesos de febrer més plujosos dels últims 10 
anys. S'aprovava parcialment el Pia d'Accio 
Locai per a la Sostenibilitat (PALS) de Santa 
Eulàlia. Es constituía una Comissió Provi-
sionai de Seguiment. El vi de taula que s'e-
labora a la finca Bruguer buscava denomi-
nació d'origen. L'empresari Enric Blajé 
intentava que les quatre varietats de vi 
poguessin portar la denominació Santa 
Eulàlia o Vali del Tenes. El trànsit als carrers 
que envolten l'Escola Ronçana minorava 
després d'una circular on el Conseil Escolar 
demanava responsabilitat i precaució ais 
conductors durant les entrades i sortides 
deis nens i nenes. El PSC del Vallès 
Oriental presentava oficialment eis candi-
dats socialistes de la comarca al Teatre 
Auditori de Granollers. Per Santa Eulàlia, 
Marti Ferrés. Unes 900 persones partici-
paven a la festa de Carnestoltes. El centre 
civic i cultural de la Fábrica s'omplia de 
color i disbauxa. Aquests dies també es 
donava a conèixer que el pöble disposarla 
de consultori mèdie propi en els propers tres 
o quatre anys. En aquest sentit, s'anunciava 
que, probablement, l'Espiai hauria de deixar 
el Cau perqué és on s'hi adequarla aquest 
consultori provisional a l'esperà del definitiu. 
La mesura no agradava eis monitors perqué 
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